
 
 

Zápisnica zo zasadnutia 

Akademického senátu VŠ Danubius Sládkovičovo 

dňa 15.apríla 2025 o 9.30 hod. v zasadačke VŠ Danubius 

 

Zamestnanecká časť senátu: 

Prof. PhDr. Monika Čambáliková, CSc., doc. Ing. Ján Králik, CSc., doc. PhDr. Hermína 

Mareková, PhDr. Zuzana Kulašiková, PhD., doc. PhDr. Antonín Kozoň, PhD., Ing. Eva 

Pacovská, Ing. Eva Jurínová, PhD., JUDr. Iveta Miškolciová, PhD., Mgr. et PhDr. Tomáš 

Klokner, PhD., univ. doc.,                

 

Študentská časť senátu:  

Boris Kapusta, Martin Gablovský, Rudolf Butko, Marcel Kuruc, Peter Stolárik, Samir Ameti                                                                       

 

Predseda AS VŠ Danubius doc. Ing. Ján Králik, CSc. otvoril zasadnutie AS a privítal na 

zasadnutí Dr.h.c. prof. Ing. Petra Plavčana, CSc., rektora VŠD. Po otvorení rokovania predložil 

prítomným členom senátu program zasadnutia a požiadal o súhlas doplniť po otvorení program 

o úvodné vystúpenie rektora VŠD. Program rokovania AS VŠD bol schválený v nasledovnej 

štruktúre:  

1. Otvorenie   

2. Schválenie programu rokovania  

3. Vystúpenie rektora VŠD 

4. Informácia o plnení uznesení AS VŠ Danubius od 17.12.2024  

5. Návrh: Smernica č.2/2025 Nahlásenie bezpečnostnej hrozby v priestoroch     

       Vysokej školy Danubius 

6. Návrh: Smernica č.3/2025 Pravidlá hodnotenia vedecko-výskumnej, 

projektovej a inej tvorivej činnosti učiteľov Vysokej školy Danubius   

7. Rokovací poriadok akademického senátu 

8. Rôzne 

9. Prijatie uznesenia  

10. Záver   

 

Po schválení programu rokovania AS VŠD pokračoval senát udelením slova rektorovi 

VŠD. 

 

V bode 3) Rektor informoval o obsahu prípravy zasadnutí VR VŠD a potrebe prerokovať 

zásadné dokumenty a smernice, ktoré sú predložené aj na rokovanie AS VŠD. Konštatoval 

potrebu doplnenia vnútorných predpisov o dve smernice. Chýba najmä smernica upravujúca 



pravidlá hodnotenia výskumnej činnosti učiteľov VŠ Danubius. Vzhľadom na bombové 

hrozby, ktoré v krátkom časovom rozpätí boli adresované aj VŠD je potrebná aj nová smernica 

o bezpečnosti školy. Táto smernica obsahuje aj úpravu procesu opustenia školy.  Budova školy 

nie je vo vlastníctve majiteľov školy, takže otázky bezpečnosti rieši mesto ako jej majiteľ.  

V informácii rektor hovoril o stave zapracovania odporúčaní Akreditačnej agentúry. 

Uviedol, že potrebné dokumenty sú takmer všetky spracované, upravené a uverejnené na 

webovej stránke školy. Konečný termín  na komplexné spracovanie je do 30. júna 2025. Do 

konca mája budú odporúčania spracované a odoslané akreditačnej agentúre.  

V ďalšom obsahu vystúpenia pán rektor uviedol, že na Vedeckej rade VŠD sa pripravuje 

udelenie titulu honoris causa pani prof. MUDr. Mgr. Kataríne Gazdíkovej, PhD., MPH, zo 

Slovenskej zdravotníckej univerzity v Bratislave, s ktorou veľmi efektívne VŠD spolupracuje 

a uvažuje sa dokonca o konštituovaní nového spoločného programu aj pre VŠD. Novou členkou 

Vedeckej rady VŠD sa stane prof. Ing. Ľudmila Lipková, CSc. 

Vedecká rada VŠD sa bude venovať aj informácii o stave univerzít v EÚ 

a Štrukturálnych fondoch, ich čerpaní, možnostiach pre ďalšie obdobie  a úlohách aj v súvislosti 

s VŠ Danubius. 

Po ukončení vystúpenia pána rektora vyzval predseda senátu na otázky a pripomienky 

k predneseným informáciám a zároveň navrhol, aby sa do uznesenia formulovali závery 

k vystúpeniu pána rektora aj v zmysle bodov  programu 4 až 7. 

V bode 4) bola podaná ústna informácia o plnení uznesení AS VŠ Danubius a o činnosti školy 

od 17.12.2024 do 15.04.2025. Predseda AS VŠD doc. Ing. Ján Králik, CSc. k plneniu uznesení 

AS VŠD konštatoval, že väčšina uznesení bola splnená a Rudolf Butko sa stal členom ŠRVŠ, 

ale stále nie je naplnené odporúčanie na voľbu jedného zástupcu voleného študentskou časťou 

akademickej obce  vysokej školy. K voľbe ešte jedného člena diskutoval senát a v diskusii 

zazneli viaceré návrhy na riešenie, ktoré zástupcovia študentov v senáte prediskutujú 

s poslucháčmi VŠD.   

V bode 5) v písomnej podobe s pozvánkou bol predložený návrh smernice k nahláseniu 

bezpečnostnej hrozby v priestoroch  Vysokej školy Danubius. Od členov senátu neboli k návrhu 

pripomienky a otázky aj preto, že vo vystúpení pána rektora boli poskytnuté dostatočné 

vysvetlenia k smernici. 

V bode 6) v písomnej podobe s pozvánkou bol predložený návrh smernice: Pravidlá hodnotenia 

vedecko-výskumnej, projektovej a inej tvorivej činnosti učiteľov Vysokej školy Danubius. 

Rovnako ako v bode 5 neboli k návrhu pripomienky a otázky. 



K bodu 7) predseda v písomnej podobe predložil členom senátu spolu s pozvánkou návrh na 

zmeny rokovacieho poriadku akademického senátu. Zmeny poriadku vyplývajú z novely 

vysokoškolského zákona a zmien vyvolaných vplyvom pandémie, ale aj iných mimoriadnych 

udalosti, či pracovných podmienok z ktorých vyplynula potreba zaviesť aj možnosť online 

rokovania senátu. V diskusii predseda senátu uviedol, že predložený rokovací poriadok, 

obsahom je porovnateľný s inými súkromnými vysokými školami. Je potrebné, aby  rokovací 

poriadok vychádzal zo zákona, Štatútu VŠ a bol kompromisom medzi zákonom a reálnou 

situáciou pre potrebu mať rokovanie senátu aj vo forme online a rovnako aj možnosť hlasovania 

per rolam. Členovia senátu v diskusii odporučili predsedovi diskutovať s predsedami senátov 

jednotlivých fakúlt o ich jednotnejšom rokovacom a volebnom poriadku, ktorý je prístupný na 

webových stránkach VŠD. 

K bodu 8) na návrh členky senátu Ing. E. Jurínovej sa v zmysle zákona doplní výberová 

komisia o jedného člena AS za zamestnancov v zásadách - Všeobecné kritériá na obsadzovanie 

funkcií profesorov a docentov, konkrétne podmienky na obsadzovanie funkcií profesorov na 

VŠD. Senát nemal pripomienky k návrhu. 

V bode 9) bol predložený návrh uznesení, ktoré následne boli jednomyseľne schválené v znení, 

ako sú uvedené v zápisnici. 

V závere rokovania predseda AS doc. Ing. Ján Králik, CSc. ukončil rokovanie, 

poďakoval za účasť na rokovaní prítomným členom senátu, online pripojeným členom senátu, 

aj členom, ktorí písomne vyjadrili svoje stanovisko k prerokovaným bodom. Poďakoval za 

prácu a za ústretovosť pri organizovaní hybridnej formy rokovaní senátu.  

 

UZNESENIE 

1. AS VŠD berie na vedomie ústnu informácie predsedu o plnení uznesení od 17.12.2024 

a vystúpenie rektora VŠD  Dr.h.c. prof. Ing. Petra Plavčana, CSc. 

2. AS VŠD berie na vedomie a súhlasí s predloženými dokumentmi: 

      -   Smernica č.2/2025 k nahláseniu bezpečnostnej hrozby v priestoroch Vysokej školy  

          Danubius 

      -  Smernica č.3/2025 Pravidlá hodnotenia vedecko-výskumnej, projektovej a inej  

         tvorivej činnosti učiteľov Vysokej školy Danubius   

      -  Rokovací poriadok Akademického senátu Vysokej školy Danubius.  

3.   AS VŠD berie na vedomie a súhlasí s personálnymi návrhmi: 

           - prof. Ing. Ľudmila Lipková, CSc., na členku Vedeckej rady VŠD    



           - prof. MUDr. Mgr. Kataríne Gazdíkovej, PhD., MPH, na udelenie titulu honoris causa     

             VŠD. 

3. Poveruje predsedu AS VŠD rokovať s predsedami senátov fakúlt VŠD o rokovacom 

a volebnom poriadku. 

4. Odporúča vykonať voľbu zástupcu z radov poslucháčov VŠD do ŠRVŠ študentskou 

časťou akademickej obce vysokej školy na základe iniciatívy člena senátu Rudolfa 

Butku, po konzultácii na ŠRVŠ. 

 

„Návrh uznesení bol jednomyseľne prijatý“. 

doc. Ing. Ján Králik, CSc. v.r. 

predseda AS VŠ Danubius v Sládkovičove 

 

Zapísala: PhDr. Zuzana Kulašiková, PhD.  v.r. 

V Sládkovičove 15. apríla 2025 

 

                                        

 

 

 

 

 

 


